
Милован Дрецун: Са Миланом Беком Железнице ће имати добар резултат јер он зна да води позитивну кадровску селекцију
четвртак, 31 јул 2014 13:22

БЕОГРАД –Посланик Српске напредне странке Милован Дрецун оценио је данас да ће
то што Милан Беко преузима вођење Железница Србије донети добар резултат овом
предузећу, јер Беко има одговарајуће искуство, не обазире се много на политичке
околности и научио је да води позитивну кадровску селекцију.

  

„Беко спада у круг људи који се годинама баве приватним послом и руководи озбиљном
компанијом. Научио је да цени сопствени капитал, односно капитал фирме којом
управља”, рекао је Дрецун новинарима у Скупштини.

  

  

Дрецун је оценио да је Беков ангажман интересантан покушај Владе Србије да направи
доста значајну и до сада невиђену комбинацију људи који имају успесан приватни посао
и њиховог ангажмана у јавном предузећу, као што су Железнице.

  

Он је рекао и да би други људи који су дуго у привреди, а који нису директно
експонирани у странкама, требало да преузму руковођење великим системима, којима је
итекако потребна реформа и један нови капацитет да могу да крену напред.

  

Говорећи о поступку који се води против овог бизнисмена, Дрецун је рекао да је то
ствар за надлежне органе и да „ако се огрешио о закон, нико не мозе да очекује да ће
бити изузет од тог поступка који воде надлежни органи”.
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„Од њега се очекује да постигне резултат, са искуством које има у привреди, у
руковођењу Железницом. Ако је са друге стране, као власник или директор фирми
којима је руководио у минулом периоду починио неко недозвољено дело, он мора да
сноси одговорност за све то. Ја бих те две ствари раздвојио, али не бих унапред о томе
расуђивао”, навео је Дрецун.

  

Он је реко и да је Беко бизнисмен који је пословао и у периоду претходних влада, а који
ће вероватно деловати и после ове владе.

  

(Танјуг)
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